
 
Zápis č. 11 

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 
konaného dne 27.11. 2006 

 
Přítomni:   Ing. B. Chramcov, doc. RNDr. L. Novák, CSc., RNDr. M. Fialka, CSc., , Ing. 

Milan Navrátil, Ing. Pavel Navrátil Ph.D., Bc. E. Kvasnicová, Ing. R. Šenkeřík, 
M. Borovian, Ing. M. Sysel Ph.D., Ing. V. Dolinay (celkem 10 členů AS ) 

Omluveni:   
Hosté: Mgr. R. Večeřová 

 

Jednání zahájil a vedl předseda AS FAI Ing. Bronislav Chramcov. Vzhledem k tomu, že se děkan 
omluvil ze zasedání AS FAI, paní tajemnice přijde později a nejsou přítomni proděkani, 
vypouští se z dnešního programu bod č.2. Taktéž bod č. 8 se stahuje z programu, protože 
prozatím není oficiálně určeno, které z finančních ústavů budou spolupracovat s UTB 
v záležitosti použití sociálních fondů.   

Program: 

1. Kontrola zápisu a úkolů.  

2. Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

3. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro akademický 
rok 2007/2008 pro doktorský studijní program P2807 Chemické a procesní inženýrství 
forma studia prezenční a kombinovaná.  

4. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro akademický 
rok 2007/2008 zahraničních studentů pro doktorský studijní program P2807 Chemické a 
procesní inženýrství forma studia prezenční a kombinovaná.  

5. Projednání návrhu novely Jednacího řádu VR FAI.  

6. Projednání návrhu Směrnice pro zřízení funkce konzultanta v doktorském studijním 
programu.  

7. Projednání návrhu na akreditaci nového doktorského studijního programu „Inženýrská 
informatika“.  

8. Projednání návrhu Pravidel použití sociálního fondu na FAI.  

9. Různé.  

 
ad 1)   Kontrola zápisu a úkolů.  

Zápis bez připomínek.  

• Nedostatek skříněk na převlékání u tělocvičen – M. Borovian přednesl návrh řešení, každá 
skříňka bude rozdělena na dvě. Klíče od skříněk budou k dispozici na vrátnici. Bude 
zákaz blokování skříněk mimo výuku  a jejich zamykání vlastními zámky. Je zpracována 
předběžná kalkulace této úpravy (cena cca 25 tis. Kč). Na nejbližším zasedání AS UTB 
tento návrh přednese Mgr. Melichárek. 



Strana 2 (celkem 4)  Zapis06-11 

• Nedostatek místa k sezení na chodbách – děkan zajistil podrobné mapy budovy, na 
jejichž základě se určí rozmístění nových židlí. 

 zodpovídá: Bc. Kvasnicová, tajemnice FAI 

• Průchodnost zadního vchodu – splněno, funguje 
 

Kontrola ostatních úkolů proběhla až po příchodu tajemnice FAI. 
 
ad 2) Informace děkana, proděkanů a tajemníka. 

Staženo z programu jednání. 
 
ad 3) Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2007/2008 pro doktorský studijní program P2807 Chemické a procesní 
inženýrství forma studia prezenční a kombinovaná.  

Tato směrnice byla projednávána dne 20.11.2006 na zasedání legislativní komise AS FAI. 
Směrnice byla přepracována, proděkan pro vědu a výzkum doc. Zelinka s úpravami souhlasí. Byly 
prodiskutovány a částečně i zapracovány připomínky prof. Dostála. Na zasedání AS FAI se 
diskutovalo o ponechání článku č. 6. AS FAI se rozhodl čl. č.6 ve směrnici ponechat. Dále se 
projednaly další drobné připomínky . Hlasování o schválení Směrnice k veřejně vyhlášenému 
přijímacímu řízení pro akademický rok 2007/2008 pro doktorský studijní program P2807 
Chemické a procesní inženýrství forma studia prezenční a kombinovaná proběhne na příštím 
zasedání AS FAI. 
 
ad 4) Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2007/2008 zahraničních studentů pro doktorský studijní program P2807 
Chemické a procesní inženýrství forma studia prezenční a kombinovaná.  

Tato směrnice byla také projednávána dne 20.11.2006 na zasedání legislativní komise AS FAI. 
Do směrnice budou pouze zapracovány drobné změny a bude připojen první odstavec. O 
schválení Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro akademický rok 2007/2008 
zahraničních studentů pro doktorský studijní program P2807 Chemické a procesní inženýrství 
forma studia prezenční a kombinovaná se bude taktéž hlasovat na příštím zasedání AS FAI. 
 
ad 5) Projednání návrhu novely Jednacího řádu VR FAI.  

AS FAI obdržela oficiální dopis od děkana  s žádostí o projednání návrhu novely Jednacího řádu 
AS FAI. Tato změna byla vyvolána novelou zákona č. 111/98 sb. Úprava se týká článku 3, 
odstavce 6, ze kterého bude vyjmuta poslední část posledního souvětí, týkající se usnesení se VR 
FAI na zdůvodnění záporného rozhodnutí.  
 
Návrh usnesení AS FAI  11/1 
AS FAI schválil návrh novely Jednacího řádu VR FAI článku 3, odstavce 6, kde znění poslední 
věty se upravuje v souladu se zákonem č.111/98 Sb. takto: “ Nezíská-li návrh v habilitačním 
řízení a řízení ke jmenování profesorem nadpoloviční většinu hlasů všech členů VR FAI, řízení 
se zastavuje.“ 
 
Hlasování 
Pro:  10 
Proti:   0  
Zdržel se: 0 
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Usnesení AS FAI 11/1 
AS FAI jednomyslně schválil návrh novely Jednacího řádu VR FAI článku 3, odstavce 6, kde 
znění poslední věty se upravuje v souladu se zákonem č.111/98 Sb. takto: “ Nezíská-li návrh v 
habilitačním řízení a řízení ke jmenování profesorem nadpoloviční většinu hlasů všech členů VR 
FAI, řízení se zastavuje.“ 
 

ad 6) Projednání návrhu Směrnice pro zřízení funkce konzultanta v doktorském studijním 
programu.  

Směrnici projednával LK dne 20.11.2006. Byl přidán článek 1 a 3, dále byl změněn článek 6 
týkající se upřesnění rozdělení pracovního úvazku. Byly zmírněny požadavky na konzultanty 
týkající se publikační činnosti. Dále byla vzata v úvahu připomínka Dr. Sysla k článku 2 odstavci  
1, že by se Oborová rada měla vyjádřit k návrhu konzultanta a teprve poté jej předat děkanovi.  
Změny budou konzultovány s děkanem a zapracovány do konečné verze. Hlasování o schválení 
Směrnice pro zřízení funkce konzultanta v doktorském studijním programu proběhne na příštím 
zasedání AS FAI. 
 
Přišla Mgr. Renata Večeřová, tajemnice FAI.  
 
ad 7) Projednání návrhu na akreditaci nového doktorského studijního programu 
„Inženýrská  informatika“.  

Členové AS FAI se vyjadřovali k návrhu na akreditaci nového doktorského studijního programu 
„Inženýrská  informatika“. Ing. Šenkeřík navrhoval pro nový obor užití jiného slova než 
„inženýrská“ např. aplikovaná z toho důvodu, že jde o doktorské studium a ne „inženýrské“.  
Ing. Chramcov poukázal na to, že celý doktorský studijní program zabezpečuje několik málo 
akademických pracovníků, zda by tento fakt nemohl ovlivnit rozhodnutí akreditační komise. Ing. 
Chramcov navrhoval, jestli by nebylo vhodné zajistit externí pracovníky.  
Návrh na akreditaci nového doktorského studijního programu „Inženýrská  informatika“ bude 
taktéž schvalován na příštím zasedání AS FAI.  
Je důležité, aby se příštího zasedání zúčastnil proděkan pro vědu a výzkum doc. Zelinka. 
 
ad 8) Projednání návrhu Pravidel použití sociálního fondu na FAI. 

Staženo z programu jednání. 

 
ad 1) Kontrola úkolů 
  

• Zabezpečení kuchyněk – na základě výsledků rozboru finanční situace FAI proběhne do 
konce roku 2006 instalace čteček na kuchyňky. 

 zodpovídá: tajemnice FAI 

• Kouření před hl. vchodem – další místo vhodné ke kouření je u zadního vchodu od 
parkoviště. AS FAI neshledává tuto variantu jako nejvhodnější proto, že by se zadní 
vchod musel zpřístupnit studentům. Bylo by vhodné tento problém ještě otevřít v AS 
UTB. Také je potřeba zjistit, zda zákon ukládá zákaz kouření  v areálu škol. 

• Terasa u menzy – pro letní posezení se vybírají plastové stoly a židle s kovovou výztuží. 
Jiný návrh na využití terasy není.  

zodpovídá: tajemnice FAI, do konce roku 2006 
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• Čištění filtrů dataprojektorů – p. Malík tvrdí, že filtry vyčistil, kontrolky svítí dál. 

• Tabule do učeben – pokud má ještě někdo z pedagogů požadavek na tabuli, je nutné jej 
nahlásit tajemnici. Na přednáškovém sále 51/107 je k dispozici bezdotyková obrazovka, 
která lze využít místo tabule. Je nutné zjistit, ve kterých místnostech ještě jsou tyto 
obrazovky a zajistit osvětu mezi pedagogy.    

zodpovídá: tajemnice FAI, do konce roku 2006 

 

ad 9) Různé. 
 

• I po schůzce vedení s panem Malíkem nadále pokračují a stále se množí připomínky na 
kvalitu práce p. Malíka. 

• AS FAI podal návrh na montáž vnitřních klik na učebnách FAI. 

 zodpovídá: tajemnice FAI 

• AS FAI podal návrh na vytvoření www stránek pro hlášení závad v objektu U5. 

• Názor AS FAI na pořízení vánočního stromu – AS FAI souhlasí s nákupem vánočního 
stromu, ale bez osvětlení (vysoké náklady). Osvětlení by mohlo být v příštím roce 
námětem bakalářské práce. 

Na vědomí : předsedou legislativní komise byl zvolen Ing. Milan Navrátil. 
 
 
Termín příštího zasedání AS FAI je stanoven na pondělí 11.12.2006 ve 13.30 hod. v místnosti 
A203 v budově U5 na Jižních Svazích. 
 

 
Ve Zlíně dne 4.12.2006 
Zapsala: Monika Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
        Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
              předseda AS FAI 


